
Zápis z jednání Rady školy

Datum konání: 7. 11. 2023
Přítomni: viz prezenční listina

Program jednání:
1. Projednání Výroční zprávy školy za rok 2022/2023
2. Různé

K bodu 1:

- s obsahem Výroční zprávy se členové Rady seznámili již předem emailem
- ŘŠ se věnoval některým bodům Výroční zprávy
- Výroční zpráva byla schválena všemi členy bez připomínek

K bodu 2:

ŘŠ seznámil RŠ:

- že i přes soustavné množství urgencí na MČ Praha 11 stále není vyřešena nutná
oprava topného systému na ZŠ Donovalská a tento rok opět nebude realizována

- ve školním roce 2023/2024 byly otevřeny čtyři 1. třídy
- o spotřebě energií a chybějících finančních prostředcích ve výši cca 1 200 000 Kč
- z důvodu nové výstavby domů (cca 400 bytů) a vzniku nových ulic v oblasti za

bazénem, je nutné upravit hranice spádových oblastí - jde o nezbytné opatření pro
zajištění školní kapacity

- ŘŠ může podepisovat pronájmy hřišť na 1 rok a nyní žádá výjimku z důvodu
spolupráce s klubem Florbal Chodov, který nabízí, že zajistí kvalitní povrch na jedno
z hřišť, které by využívali i žáci ZŠ Donovalská - podmínkou je dlouhodobý pronájem
na cca 5 let

Zapsala: Ludmila Charvátová


